
Wat vindt u van de herindeling? 

We horen graag uw mening. 

“ Wordt 2017 dan het jaar dat Middelstum definitief bij Delfzijl en Appingedam gaat horen? Het is zo 

ijzig stil.” 

Bovenstaande stelling stond afgelopen week op Facebook. Binnen de kortste keer regende het reacties 

er werd er fel gediscussieerd. 

Veel mensen vinden dat Middelstum helemaal niet mee moet gaan in deze herindeling naar Delfzijl en 

Appingedam. Van oudsher horen “we” bij het Hoogeland wordt er veel gezegd. Er wordt zelfs gesproken 

over grenscorrecties en “ons” losmaken van de gemeente Loppersum. Een poll die in oktober op 

Middelstum-info stond was vrij duidelijk: Deze samenvoeg met Appingedam en Delfzijl wil men hier 

niet. Maar daarna bleef het ijzig stil. 

 

Daarom nog eenmaal deze oproep op Middelstum-info: Wat vindt u van de herindeling zoals die er nu 

ligt? Moet Middelstum onderdeel uitgaan maken van de nieuw te vormen gemeente met Delfzijl en 

Appingedam of heeft u betere plannen? 

We hopen op veel reacties. We weten dat veel politici uit onze gemeente ook regelmatig op deze site 

kijken. Misschien kunnen ze de al die meningen heel goed gebruiken om het definitieve oordeel te 

vormen. 

Inzenden kan tot dinsdag 10 januari. Daarna worden alle meningen ongecensureerd op deze site 

geplaatst. 

Dank voor de medewerking! 

Bron: Team Middelstum-info (31 december 2016)  Jannes Klaassen 

 

mailto:info@middelstum-info.nl?subject=Herindeling

